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Απόσπασµα της 

Αριθµ. Συνεδρίασης:   25 / 22-10-2013

Αριθµ. Απόφασης:       712 / 2013

ΘΕΜΑ: Έκφραση άποψης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου σχετικά µε τη διέλευση του

αγωγού TAP από την εδαφική επικράτεια του ∆ήµου Σερρών.  

    Στις Σέρρες και στο ∆ιοικητήριο, σήµερα  την  22α του µηνός  ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ του

έτους  2013, ηµέρα  της  εβδοµάδος  ΤΡΙΤΗ  και  ώρα  21:00 συνεδρίασε  το  ∆ηµοτικό

Συµβούλιο Σερρών, ύστερα από την αριθµ.  25/16-10-2013 έγγραφη πρόσκληση του

Προέδρου  του  ∆ηµοτικού  Συµβουλίου,  που  επιδόθηκε  σε  όλους  τους  ∆ηµοτικούς

Συµβούλους, σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ 87/7-

6-2010  τ.Α’)  «Νέα  Αρχιτεκτονική  της  Αυτοδιοίκησης  και  της  Αποκεντρωµένης

∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης». 

    Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόµιµη απαρτία, σύµφωνα µε τις διατάξεις της

παρ.  2 του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006, δεδοµένου  ότι σε σύνολο  41 ∆ηµοτικών

Συµβούλων, παρόντες ήταν 30 δηλαδή:

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:

Παπαβασιλείου Βασίλειος (Πρόεδρος ∆.Σ.)

∆ινάκης Κων/νος (Αντιπρόεδρος ∆.Σ.) Κατιρτζόγλου Βασίλειος

Χουρουζίδης Νικόλαος (Γραµµατέας ∆.Σ.) Μερετούδης ∆ηµήτριος

Αγιαννίδου-Αρβανίτη Σταυρούλα Μηλίδης Θεόδωρος

Μοσχολιός Ζωγράφος

Αναστασιάδης Ηλίας Μπόικος Αθανάσιος

Αραµπατζής Θεόδωρος Μυστακίδης Παύλος

Νιζάµης ∆ηµήτριος

Γαλάνης Στέργιος

Γάτσιος Αθανάσιος Σαραντίδου Ερµοφύλη

Γκότσης Ηλίας Σούζας Ζαχαρίας

Γρηγοριάδης Παναγιώτης Σταυρόπουλος Χριστόδουλος

Στεργίου Νικόλαος

Φωτιάδης Στέφανος

∆ούκας Γεώργιος Χασαπίδης Κων/νος

∆ρίγκα Χρυσούλα Χατζηµαργαρίτης Μαργαρίτης

Χράπας Παντελής

Θεοχάρης Μιχαήλ Χρυσανθίδης Βασίλειος

Ίντος ∆ηµήτριος
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ΑΠΟΝΤΕΣ: 1. Αγοραστός Αγοραστός, 2. Αναστασιάδης Αντώνιος, 3. Αρναούτογλου

Φωτεινή, 4. Βαλτσάνης ∆ηµήτριος, 5. ∆ηµητρίου Ευστράτιος, 6. ∆ήµου Ιωάννης, 7.

Ηλιοπούλου Σταλακτή, 8. Καλαϊτζίδης Βασίλειος, 9. Μπιτζίδου-Σαρακενίδου Σοφία,

10. Νεράντζης Βασίλειος, 11. Παπαδοπούλου Φωτεινή.

    Οι Πρόεδροι των Συµβουλίων των Τοπικών και ∆ηµοτικών Κοινοτήτων, κλήθηκαν

σύµφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 8 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και παρόντες

ήταν  οι  κ.κ.  Ανεστούδης  Γεώργιος,  Γασπαρίδης  ∆ηµήτριος,  Μεταλλίδης  Γεώργιος

και Πολατίδου Γεσθηµανή.   

    Ο  Πρόεδρος  του  ∆.Σ.,  µετά  την  διαπίστωση  απαρτίας,  κήρυξε  την  έναρξη  του

∆ηµοτικού Συµβουλίου, στην οποία ήταν απών ο ∆ήµαρχος κ. Αγγελίδης Πέτρος, αν

και κλήθηκε σύµφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 6 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010.   

    • Ο ∆ηµ. Σύµβουλος κ. Βασίλειος Κατιρτζόγλου αποχώρησε από τη συνεδρίαση

κατά τη διάρκεια του κύκλου ερωτήσεων επί του 1ου θέµατος.    

   •  Μετά  τη  συµπλήρωση  του  4ώρου  και  µε  την  σύµφωνη  γνώµη  του  Σώµατος,

αποφασίστηκε η παράταση της συνεδρίασης κατά µία (1) ώρα. 

  Το  ∆ηµοτικό  Συµβούλιο  στην  παραπάνω  συνεδρίασή  του,  στο  1ο θέµα  της

ηµερήσιας διάταξης, ύστερα από: 

    α) πρόταση του ∆ηµ. Συµβούλου κ. Μπόικου Αθανασίου, σύµφωνα µε το άρθρο 2

παρ. 4α του Κανονισµού Λειτουργίας του ∆ηµοτικού Συµβουλίου Σερρών, κατά το

οποίο  το  ∆ηµ.  Συµβούλιο  ¨εκφράζει  τις  θέσεις  του  σε  θέµατα  τοπικού

ενδιαφέροντος¨,  µε  την  οποία  ζητήθηκε  να  τεθεί  σε  συνεδρίασή  του  το  θέµα  της

¨Έκφρασης  άποψης  του  ∆ηµ.  Συµβουλίου  επί  της  Μ.Π.Κ.Ε.  και  της  χάραξης  του

αγωγού TAP¨,

    β) την από 15-10-2013 εναλλακτική πρόταση από το Τ.Ε.Ε -Α.Μ. για την χάραξη

του αγωγού TAP,  

    γ) την  από  18-10-2013 πρόταση  εισήγησης  του  ∆ηµ.  Συµβούλου  κ.  Μπόικου

Αθανασίου για την Μ.Π.Κ.Ε. του αγωγού TAP, 

    δ) τις από 21-10-2013 απόψεις του Τµήµατος Περιβάλλοντος του ∆ήµου, σχετικά

µε την διέλευση του αγωγού TAP από την εδαφική επικράτεια του ∆ήµου Σερρών,    

    καθώς και το από 18-10-2013 σχετικό υπόµνηµα του Προέδρου της Τ.Κ. Προβατά

και το από 30-9-2013 έγγραφο της εταιρείας ¨ΑΦΟΙ Π. ΝΙΚΗΤΑ ΑΒΕΕ¨,   

και σχετική συζήτηση, 

κατά  την  οποία  ήταν  παρόντες  και  εξέφρασαν  τις  απόψεις  τους:  εκπρόσωπος  του

ΓΕΩΤΕΕ-ΑΜ, εκπρόσωποι της υπεύθυνης για την κατασκευή του αγωγού εταιρείας,

οι  πρόεδροι  των  Τοπικών  Κοινοτήτων  Κωνσταντινάτου  και  Προβατά,  εκπρόσωπος

των αγροτών του Νοµού Σερρών,  

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ

       

    Α. Γνωµοδοτεί υπέρ της αλλαγής όδευσης της χάραξης του αγωγού TAP σύµφωνα

µε την εναλλακτική πρόταση του ΤΕΕ-ΑΜ για διέλευση του αγωγού περιµετρικά της

πόλης  της  Καβάλας,  περνώντας  από  συγκεκριµένες  αντιπυρικές  ζώνες  στο  όρος

Σύµβολο,  παράλληλα  µε την κατεύθυνση της Εγνατίας  Οδού, παρακάµπτοντας  την

όδευση προς Κρηνίδες και ουσιαστικά τα Τενάγη. Από εκεί ο αγωγός να συνεχίσει
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πάνω  από  την  Εγνατία  Οδό  (µε  αυτή  την  επιλογή  δεν  χρειάζεται  να  καταβληθούν

αποζηµιώσεις γαιών προς τους αγρότες των περιοχών από τις οποίες θα διέρχεται ο

αγωγός), να  φτάσει  στον  Ακροπόταµο  και  εν  συνεχεία  στη  γέφυρα του  Στρυµόνα,

όπου  και  να  συνδέεται  µε το  υποέργο  που  αφορά  στην  Π.Ε.  Σερρών,  πράγµα  που

σηµαίνει ότι ο αγωγός δεν θα διέλθει από τα όρια του ∆ήµου Σερρών. 

  Β.  Προτείνει  συνάντηση  των:  ∆ηµάρχου  Σερρών,  Αντιπεριφερειάρχη  Σερρών,

εκπροσώπων  αγροτικών  συνεταιρισµών  και  εκπροσώπων  της  εταιρείας  µε  τον

αρµόδιο Υπουργό, προκειµένου να συζητηθεί η ως άνω πρόταση.

  Γ.  Προτείνει  να  διεκδικηθούν  αντισταθµιστικά  οφέλη  για  τη  χώρα  που  θα

αποδοθούν στις τοπικές κοινωνίες (δια των ∆ήµων τους).    

    Στην απόφαση αυτή µειοψήφισαν οι ∆ηµ. Σύµβουλοι: 

   - Αγιαννίδου  Σταυρούλα, η οποία δήλωσε ότι είναι αντίθετη µε τη διέλευση του

αγωγού TAP από την επικράτεια του ∆ήµου Σερρών λόγω του χρέους που αισθάνεται

προς τις επόµενες γενιές.

  -  Χασαπίδης  Κων/νος,  ο  οποίος  αφού  επεσήµανε  ότι  η  χώρα  εµπλέκεται  σε

ανταγωνισµό  και  γίνεται  πιόνι  στα  χέρια  των  µεγάλων  εταιρειών,  τόνισε  ότι  είναι

αντίθετος µε την επιλογή της χώρας µας για την διέλευση του αγωγού και δήλωσε ότι

πρέπει να διαφυλάξουµε τη ∆ηµοκρατία, να µην αποφασίζουν οι άλλοι για µας και να

µην  γίνουν όµηροι  οι  δηµότες µας  µιας  εγκατάστασης  που δεν θα  τους προσφέρει

τίποτα αλλά θα βλάψει ανεπανόρθωτα το περιβάλλον, άρα και την υγεία των πολιτών.

   - Σαραντίδου Ερµοφύλη, η οποία αφού τόνισε ότι δεν υπάρχει κανένα κοινωνικό

και οικονοµικό όφελος από το εν λόγω έργο, επεσήµανε ότι το µόνο που θα επιφέρει

είναι καταστροφές και δήλωσε ότι η παραχώρηση γης για να περάσει ο αγωγός είναι

η  πλήρης  παράδοση  της  χώρας  για  να  πάρει  η  Ευρώπη  Αζέρικο  φυσικό  αέριο

Αµερικανικών συµφερόντων. Πρότεινε δε, να προβάλλουµε αντίσταση ώστε να µην

διέλθει ο αγωγός σε καµία περίπτωση από τον τόπο µας.

Αναθέτει στον κ. ∆ήµαρχο τις παραπέρα ενέργειες.

            Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.                           Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆.Σ.

     ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ                   ΧΟΥΡΟΥΖΙ∆ΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ   

                                                                                                 ΤΑ ΜΕΛΗ

                                                                               Όπως υπογράφουν στο πρακτικό
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       Σέρρες 25-10-2013

       Πιστό Αντίγραφο

Ο ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΣΕΡΡΩΝ

  ΠΕΤΡΟΣ ΑΓΓΕΛΙ∆ΗΣ   

   Μ. Ε. ∆.

Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆. Σ.           

                

ΓΑΡΥΦΑΛΛΙΑ ΠΑΓΚΑΛΟΥ
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